
Lijst Moties PS 3 oktober 2016 

 

ID Motienummer Onderwerp Inhoud Indiener Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

477 M33 PS 27-06-

2016 

informatiepakket 

zonnepanelen. 

PS verzoeken GS: 

een informatiepakket te 

ontwikkelen, waarin alle 

mogelijkheden tot het 

plaatsen van zonnepanelen in 

categorie 1 t/m 5 en het 

combineren van functies 

opgenomen zijn in aanvulling 

en in combinatie met 

categorie 6a en 6b, en deze 

onder de aandacht van 

gemeenten te brengen. 

VVD 

SP 

PvdA 

ONH 

CU-SGP 

CDA 

50PLUS 

Geldhof, J.   

476 M31 PS 27-06-

2016 

Maatwerk voor 

zonne-energie in 

bufferzones. 

PS verzoeken GS: 

* een voorstel uit te werken 

waarin wordt onderzocht 

voor welke bufferzones, 

uitgezonderd het Natuur 

Netwerk Nederland, de 

UNESCO Stelling van 

Amsterdam/Nieuwe 

Hollandse Waterlinie en de 

weidevogelleefgebieden, er 

kansen liggen voor zonne-

opstellingen en onder welke 

voorwaarden dit mogelijk 

gemaakt kan worden. 

Beginnend bij de 

Haarlemmermeerpolder en 

naar aanleiding daarvan 

onderzoek doen naar de 

andere bufferzones; 

* indien blijkt dat er kansen 

zijn, deze voorwaarden in de 

PRV te verankeren en ter 

besluitvorming aan PS voor te 

leggen. 

PvdD 

PvdA 

GroenLinks 

D66 

Geldhof, J.   

475 M27 PS 27-06-

2016 

PMI; Pilot 

gebiedsatelier 2e 

fase verbetering 

N236 tussen 

PS verzoeken GS: 

1. zo spoedig mogelijk als 

pilot een "burgerparticipatie 

N236 2e fase" vóór de 

SP 

PvdD 

PvdA 

ONH 

Post, E.   
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Nieuwe 's 

Gravelandseweg en 

Loodijk 

aanbesteding van dit deel van 

de weg te starten; 

2. daartoe in overleg met 

betrokkenen een stappenplan 

te maken en 

3. de leden van de Commissie 

Mobiliteit en Financiën over 

het stappenplan alsmede de 

bereikte resultaten te 

informeren. 

GroenLinks 

D66 

CU-SGP 

50PLUS 

474 M25 PS 27-06-

2016 

Motie Prioriteiten 

Kaderbrief 

PS verzoeken Gedeputeerde 

Staten om: 

* Prioriteit te geven aan het 

uitvoerings gereed maken 

van de volgende projecten: 

- De Kop werkt (AO) 

- Glasvezel (AQ) 

- Markerwadden (AT) 

- Groen Kapitaal: 

Biodiversiteit (AU) 

- OV-knooppunten (AV) 

* Voorstellen hiervoor zo snel 

mogelijk aan PS voor te 

leggen, bij voorkeur bij de 

begroting van 2017; 

* Bij het project 

Markerwadden (AT) 

Provinciale Staten actief te 

betrekken bij ontwikkelingen, 

nut en noodzaak, 

consequenties en de 

financiering. 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Post, E. 02-09-2016  Uit besluitenlijst GS  

d.d. 30-08-2016 bij het onderwerp 

Begroting 2017:5. de brief m.b.t. de 

afhandeling van motie 25 vast te 

stellen en aan PS te verzenden. 

 

05-09-2016 brief wordt 

betrokken bij 

begrotingsbehandeling in 

commissies oktober en PS 

van 07-11-2016. 

472 M18/PS23-05-

2016 

Beleidsagenda 

Energietransitie; 

onderzoeken 

haalbaarheid van 

punten. 

PS dragen het college op de 

volgende punten te 

onderzoeken op haalbaarheid 

en daar 

over op korte termijn terug te 

rapporteren: 

1. doelstelling op de nemen 

waarbij aangesloten wordt bij 

de Europese en Nederlandse 

doelstellingen: 80-95 procent 

PvdA 

D66 

Van der Hoek, 

J. 

25-07-2016  Motie 18 wordt 

momenteel uitgewerkt en 

besproken tijdens het GS-

themaberaad op 23 juni. De  

planning is om op 12 juli in GS het 

advies over Motie 18 te bespreken. 

Voor het zomerreces sturen van GS-

advies aan Statencommissie EEB ter 

bespreking. De Staten zijn middels 

een brief geïnformeerd over deze 

22-09-2016 Motie is 

besproken in cie EEB van 

12-09-2016 (met uitloop 

naar 15-09-2016) en kan 

worden afgedaan na 

behandeling in Presidium 

van 24-10-2016 en PS van 

07-11-2016. 

 

01-09-2016  Uitwerking 
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minder C02-uitstoot en 100 

procent duurzame opgewekte 

energie in Noord-Holland in 

2050; 

2. meerjarige klimaatplannen 

op te stellen met 

(beleids)maatregelen, in 

samenhang met andere 

overheden; 

3. in deze klimaatplannen 

steeds tenminste vier 

concrete doelen te stellen: 

a. percentage reductie C02, 

b. percentage 

energiebesparing, 

c. percentage duurzame 

energie, 

d. een (telkens aan te passen) 

CO2reductie-

tussendoelstelling voor 2030; 

4. inzichtelijk te maken hoe 

de doelstellingen doorwerken 

in de verschillende 

beleidsterreinen, bijvoorbeeld 

in de uitvoeringsagenda; 

5. de C02-voetafdruk van 

beleidsmaatregelen integraal 

mee te nemen in de 

beleidsontwikkeling; 

6. jaarlijks te rapporteren 

over de voortgang door 

bijvoorbeeld een 

klimaatcalculatie. 

aanpak waarbij we bij de uitwerking 

van Motie 18 ook ingaan op het 

klimaatinitiatief. 

 

motie wordt gelijktijdig 

met initiatiefvoorstel 

Klimaatinitiatief besproken 

in de commissie EEB van 

15 september 2016 

(uitloopvergadering). 

 

471 M11/PS23-05-

2016 

Glasvezel. PS dragen Gedeputeerde 

Staten op:  

onderzoek te doen naar 

hetgeen er voor nodig is op 

juridisch, operationeel en 

financieel vlak om het 

internet in heel Noord-

Holland in 2020 ontsloten te 

hebben via een 

VVD 

SP 

PvdD 

PvdA 

ONH 

GroenLinks 

D66 

CU-SGP 

CDA 

Bond, J. 02-09-2016  Uit besluitenlijst GS 

d.d. 30-08-2016:Het college besluit: 

1. kennis te nemen van het 

onderzoeksrapport ter uitvoering 

van de motie glasvezel (M11 PS 23-

05-2016); 

2. op basis van het uitgevoerde 

onderzoek de ambitie ten aanzien 

van breedband zoals opgenomen in 

22-09-2016 Motie is 

besproken in cie EEB van 

12-09-2016 (met uitloop 

naar 15-09-2016) en kan 

worden afgedaan na 

behandeling in Presidium 

van 24-10-2016 en PS van 

07-11-2016. 
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glasvezelnetwerk en de 

uitkomsten daarvan voor 1 

september 2016 met de 

Staten te delen. 

50PLUS het Strategisch Beleidskader 

Economie ongewijzigd te laten; 

3. PS te informeren met brief en 

voor te stellen de motie glasvezel 

als afgedaan te beschouwen; 

4. De gedeputeerde te machtigen 

voor redactionele aanpassingen. 

 

25-07-2016  Het gevraagde 

onderzoek wordt momenteel 

uitgevoerd. 

 

05-09-2016 Wordt 

behandeld in commissie 

EEB van september of 

oktober. 

470 M10/PS23-05-

2016 

Verbeteren 

inzetbaarheid 

Participatiefonds 

Duurzame 

Economie. 

dragen het college op: 

1. de aanbevelingsrichtingen 

zoals genoemd in de 

tussenevaluatie (p. 4) te 

gebruiken om met een 

uitgewerkt voorstel te komen 

voor een verbeterd PDENH; 

2. dit voorstel ter 

besluitvorming voor te leggen 

aan Provinciale Staten; 

3. de lessons learned uit de 

tussenevaluatie ook te 

gebruiken bij het inrichten 

van het MKB innovatiefonds 

en duurzame energie 

innovatiefonds zodat deze 

fondsen goed op elkaar 

aansluiten; 

4. een businessplan op te 

stellen voor de drie fondsen. 

VVD 

PvdD 

PvdA 

GroenLinks 

D66 

CU-SGP 

CDA 

Bond, J. 25-07-2016  Voor uitvoering van 

deze Motie is een aantal 

vervolgstappen nodig, hierover zijn 

PS per brief geïnformeerd. In de 

komende maanden wordt een 

juridische analyse uitgevoerd van 

de mogelijkheden om het financieel 

instrumentarium van PDENH uit te 

breiden, en de governance van het 

fonds geëvalueerd. De planning is 

om in het eerste kwartaal van 2017 

een uitgewerkt voorstel voor een 

verbeterd PDENH aan PS voor te 

leggen. 

 

23-06-2016  Uit GS-besluitenlijst 

van 14-06-2016:Het college 

besluit:* Provinciale Staten met 

brief te informeren over de 

vervolgstappen voor uitwerking van 

de Motie 'Verbeteren inzetbaarheid 

Participatiefonds Duurzame 

Economie Noord-Holland B.V.' 

(M10/230516). 

 

 

469 M9/PS23-05-

2016 

Verwachtingen 

Uitvoeringsagenda 

Beleidskader 

Economie. 

PS verwachten dat: 

1. Provincie Noord-Holland 

zich ontwikkelt als lerende 

organisatie door concrete 

doelstellingen op te nemen 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Bond, J. 25-07-2016  Het college van GS zal 

voor het zomerreces (begin juli) een 

besluit nemen over een concept-

uitvoeringsagenda Economie, die 

ook ingaat op de beantwoording 

01-09-2016  Uitwerking 

van de motie wordt 

behandeld in de 

commissie EEB van 12 

september 2016 
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en door evaluatie te zien 

waaraan afwijkingen van die 

doelstellingen te wijten zijn; 

2. in kaart wordt gebracht 

wat Noord-Holland hoger op 

de 'lijstjes' van 

vestigingsplaatsen brengt en 

prioritering zo nodig, na 

overleg met PS, bijstelt; 

3. de kennis van Amsterdam 

wordt gebruikt om de 

creatieve sector ook breder in 

Noord-Holland te 

bevorderen; 

4. uitvoeringsagenda houdt 

rekening met de 

totstandkoming van de 

Grondstoffenrotonde om de 

bijdrage aan een nieuw 

Business model voor de 

haven zo groot mogelijk 

wordt; 

5. A. Het acquisitiebeleid aan 

een SWOT analyse van de 

Noord-Hollandse economie 

wordt gekoppeld en er samen 

wordt gewerkt met partijen in 

de MRA die elders al 

succesvol zijn; 

B. geworven bedrijven in de 

provincie kunnen bijdragen 

aan de 4 O's; 

6. arbeidsmarktanalyses 

worden gebruikt in de 

Uitvoeringsagenda of de 

bijstelling daarvan; 

7. welzijn en de verbetering 

van welzijn door een 

geschikte monitor wordt 

gemeten; 

8. de Kansen voor West 

agenda wordt gekoppeld aan 

van de motie. Een deel van het 

antwoord is dat GS een concept van 

de Uitvoeringsagenda aan de 

commissie EEB zullen voorleggen. 

De commissie wordt gevraagd of zij 

hiermee kan instemmen en de 

vragen van de motie voldoende 

beantwoord zijn. Het college van GS 

zal daarna de uitvoeringsagenda 

definitief vaststellen, met de 

eventuele aanpassingen die vanuit 

de commissie zijn aangegeven. 

 

22-07-2016  Uit besluitenlijst GS 

d.d. 12-07-2016: Het college 

besluit: 

1. de concept-Uitvoeringsagenda 

Economie als uitwerking van het 

Strategisch Beleidskader Economie, 

met het daarin opgenomen 

‘Dashboard Welvaart en Welzijn’ 

vast te stellen. 

2. Provinciale Staten door het 

versturen van bijgevoegde brief te 

verzoeken om de concept-

Uitvoeringsagenda voor 

behandeling te agenderen voor de 

B-agenda van de commissie EEB van 

12 september a.s., mede als 

antwoord op motie 9/23-05-2016 

over de verwachtingen van PS voor 

de Uitvoeringsagenda. 

3. Provinciale Staten in boven-

genoemde brief eveneens te 

verzoeken de motie als afgedaan te 

beschouwen. 

4. na behandeling in de commissie 

EEB een definitief besluit te nemen 

over de Uitvoeringsagenda 

Economie. 
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de innovatie-agenda, waarbij 

cross-sectorale 

innovaties worden bevorderd 

en er wordt beschreven 

hoeveel start-ups en scale-

up's we verwachten door 

provinciale inzet; 

9. er een analyse voor wat 

betreft Incubators wordt 

gemaakt om te bepalen of 

het een succes is, of er markt 

voor is en wat de provinciale 

rol vervolgens is; 

10. Provincie dienstbaar is 

richting haar ondernemers bij 

het faciliteren door middel 

van toegankelijke informatie 

en fondsen en het verbinden 

daar waar ondernemers dit 

nodig hebben (uitvoeren 

loketfunctie). 

 

PS verzoeken GS: 

1. deze verwachtingen bij het 

uitwerken van de 

uitvoeringsagenda's ter hand 

te nemen; 

2. waar dit het leerproces van 

de formulering van 

indicatoren ten goede komt, 

Provinciale te betrekken. 

468 M4/PS23-05-

2016 

Motie vreemd; 

bestrijding 

werkloosheid 

ouderen in 

uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt 

2016-2019. 

Verzoeken het college van 

Gedeputeerde Staten om:   

* bij alle projecten die 

worden gestart onder de 

uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt het belang van 

werklozen in de genoemde 

leeftijdsgroep te allen tijde 

mee te nemen en onder de 

aandacht te 

brengen;  

ONH 

50PLUS 

Talsma, T. 25-07-2016  De motie is 

uitgevoerd. PS worden hier nog 

voor het zomerreces per brief over 

geïnformeerd. Voorgesteld wordt 

de motie als afgedaan te 

beschouwen. 

 

22-07-2016  Uit besluitenlijst GS 

d.d. 12-07-2016:Het college besluit: 

1. kennis te nemen van de 

bereidheid van de TechniekRaad 

22-09-2016 Motie is 

besproken in cie EEB van 

12-09-2016 (met uitloop 

naar 15-09-2016) en kan 

worden afgedaan na 

behandeling in Presidium 

van 24-10-2016 en PS van 

07-11-2016. 

 

01-09-2016  Uitwerking 

van de motie wordt 
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* in samenwerking met de 

werkambassadeur Provinciale 

inspiratiedagen te 

organiseren voor 

werkzoekenden en 

werkgevers samen met 

VNO/NCW en MKB, zodat 

werkgevers meer 

geïnspireerd 

worden om 45-50 plussers in 

dienst te nemen. Onterechte 

beeldvorming kan hier aan de 

orde 

komen, maar ook 

handreikingen voor Ieeftijds 

bewust HR beleid;  

* bij de tussentijdse evaluatie 

van de uitvoeringsagenda P5 

op de hoogte te brengen van 

de 

vorderingen die er zijn 

gemaakt. 

Noord-Holland om samen met de 

Werkambassadeur zorg te dragen 

voor uitvoering motie 4 PS 23-05-

2016; 

2. de in de motie opgenomen 

“inspiratiedagen”, als resultaat in de 

UitvoeringsAgenda Arbeidsmarkt 

op te nemen; 

3. PS te verzoeken motie 4 PS 23-

05-2016 hiermee als afgedaan te 

beschouwen; 

4. Provinciale Staten te informeren 

via een brief en bijlagen.5. De 

portefeuillehouder te machtigen - 

gehoord de vergadering – 

wijzigingen in de brief aan te 

brengen. 

 

behandeld in de 

commissie EEB van 12 

september 2016 

 

467 M1/PS08-02-

2016 

Motie Vreemd a/d 

Orde; Handhaving 

Broerdijk als 

weidevogelgebied. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoekt het College om: 

de Broerdijk te handhaven als 

weidevogelgebied. 

PVV 

ONH 

50PLUS 

Talsma, T.  15-02-2016  Reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 08-02-2016: 

"De VOORZITTER: .... 

overigens heeft de 

gedeputeerde zojuist een 

brief toegezegd. Die kan 

in de commissie 

geagendeerd worden." 

 

463 M82/PS14-12-

2015 

Altijd inhoudelijke 

en constructieve 

beoordeling 

voorstellen uit de 

Staten. 

PS roept alle gedeputeerden 

en Statenleden op: 

alle ingediende moties, 

amendementen en 

initiatiefvoorstellen altijd te 

beoordelen op hun merites 

en niet op door welke partij 

of partijen deze zijn 

ingediend. 

PVV Alle 

gedeputeerde

n 

25-07-2016  Moties, 

amendementen en 

initiatiefvoorstellen zijn voor de 

Staten belangrijke instrumenten om 

hun kader stellende en 

controlerende te kunnen vervullen. 

GS zijn zich terdege bewust van het 

gewicht van deze instrumenten en 

besteden zorg aan de manier 

waarop het College hierop reageert. 
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GS streven er naar tijdig te reageren 

en zorgvuldig op de voorstellen te 

adviseren. GS betrachten deze 

tijdigheid en zorgvuldigheid 

ongeacht de partijpolitieke 

achtergrond van de indiener. 

Aandachtspunt is hierbij wel dat 

sommige voorstellen over taken van 

andere overheden gaan. GS moeten 

hier dan in hun advies naar 

verwijzen. 

 

462 M 78/PS14-12-

2015 

Motie Vreemd a/d 

Orde; 

klimaatakkoord. 

PS verzoek GS om: 

* op korte termijn te 

inventariseren wat de 

consequenties van het 

klimaatakkoord voor de 

provincie NH zijn; 

* inzichtelijk maken wat de 

provincie moet doen om als 

onderdeel van de Staat haar 

bijdrage te leveren aan het 

halen van de 

klimaatdoelstellingen. 

GroenLinks 

CU-SGP 

Van der Hoek, 

J. 

25-07-2016  Het opstellen van de 

routekaart start in het derde 

kwartaal van 2016. 

 

11-02-2016  Wij spannen ons in om 

zo optimaal mogelijk bij te dragen 

aan gemaakte afspraken (zo ook 

het Europese doel om in 2050 

klimaatneutraal te zijn en de 

opgave-16% hernieuwbare energie 

in 2023 uit het nationaal 

Energieakkoord). In de 

Beleidsagenda Energietransitie die 

wij in de loop van het tweede 

kwartaal 2016 aan PS voorleggen, 

doen wij voorstellen voor onze 

bijdragen hieraan. 

 

31-03-2016  Moties zullen 

worden betrokken bij het 

opstellen van een 

routekaart. Dit is 

aangegeven in de agenda 

Energietransitie die zal 

worden behandeld in de 

cie EEB van 11 april 2016 

en PS van 23 mei 2016 

 

461 M77/PS14-12-

2015 

Motie Vreemd a/d 

Orde; 

ondertekenen 

Klimaatverklaring 

PS verzoekt Gedeputeerde 

Staten om: 

1. op korte termijn te 

inventariseren wat de 

consequenties zijn van de 

doelstelling dat a. de eigen 

organisatie uiterlijk 2030 

geen broeikasgassen meer 

uitstoot; 

b. en Noord Holland voor 

2050 klimaatneutraal moet  

zijn gemaakt; 

GroenLinks 

CU-SGP 

Van der Hoek, 

J. 

25-07-2016  Het opstellen van de 

routekaart start in het derde 

kwartaal van 2016. 

 

29-04-2016  De Beleidsagenda 

Energietransitie is voor 

besluitvorming verstuurd naar PS 

(na GS van 8 maart jl.). Deze 

Beleidsagenda is nog geen 

‘Routekaart’ naar 100 procent 

duurzaam in 2050. Wel zijn we 

gestart met het uitwerken daarvan. 

31-03-2016  Moties zullen 

worden betrokken bij het 

opstellen van een 

routekaart. Dit is 

aangegeven in de agenda 

Energietransitie die zal 

worden behandeld in de 

cie EEB van 11 april 2016 

en PS van 23 mei 2016. 
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2.  Op korte termijn te 

inventariseren wat nodig is 

om deze doelstellingen te 

behalen; daartoe inzichtelijk 

te maken wat de huidige 

stand van zaken is, welke 

effecten verwacht worden van 

reeds ingezet beleid; 

3. de uitkomsten hiervan zo 

spoedig mogelijk na het 

kerstreces aan Provinciale 

Staten voor te leggen); 

4. deze doelstellingen 

onderdeel te maken van de 

Beleidsagenda 

energietransitie die volgend 

jaar door Provinciale Staten 

wordt vastgesteld. 

Dat doen we aan de hand van een 

aantal  ‘toekomstperspectieven’ 

(wat is de potentie van een 

bepaalde techniek, en wat kan die 

bijdragen aan het totaal?). De 

volgende stap, het opstellen van de 

‘Routekaart’ (welke keuzes maken 

we op basis van die potentie en wat 

is er nodig om de doelen in 2030 

en 2050 te bereiken?), kunnen we 

niet alleen. We zijn immers één van 

meerdere spelers. We zullen de 

omgeving, partners en belang-

hebbenden, hierbij betrekken en 

waar mogelijk reageren op het 

energiebeleid van het Rijk. Dit is 

ook in ontwikkeling en bovendien 

zijn er volgend jaar Tweede 

Kamerverkiezingen. In de 

uitvoeringsparagraaf komt het 

uitwerken van deze Routekaart dan 

ook als actie terug. Bij het 

bespreken van de Routekaart met 

PS betrekken we de twee moties 

‘Klimaatakkoord’ en ‘Ondertekenen 

klimaatverklaring’ (Vreemd aan de 

orde, M77 en M78 14-12-2015. 

460 M76/PS14-12-

2015 

Motie Vreemd a/d 

Orde; Weidevogels. 

PS draagt het College op: 

* in samenspraak met 

relevante maatschappelijke 

organisaties zoals de 

Vogelbescherming, 

Landschap Noord-Holland en 

de nieuwe collectieven voor 

agrarisch natuurbeheer de 

mogelijkheden te 

onderzoeken voor het 

opzetten en uitvoeren van 

één of meerdere pilots in NH; 

* in overleg te treden met het 

ministerie  van EZ om 

duidelijkheid te krijgen over 

PvdD 

ONH 

GroenLinks 

CU-SGP 

50PLUS 

Talsma, T. 25-07-2016  Het werkbezoek voor 

PS leden op 26 mei 2016 heeft 

statenleden meer inzicht gegeven 

in (agrarisch) natuurbeheer en 

weidevogels. In de brief bij het 

ontwerpnatuurbeheerplan 2017 

(mei 2017, verseon 

773831/773838) staat de 

voortgang in behandeling van de 

motie: Van partners, zoals de 

Vogelbescherming, agrarische 

collectieven, Landschap Noord-

Holland  hebben wij pilotsuggesties 

ontvangen. De ideeën behoeven 

nadere uitwerking en gaan mee in 
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de voorwaarden die 

verbonden worden aan de 

door het Rijk beschikbaar 

gestelde extra middelen voor 

weidevogelbescherming; 

* PS in maart 2016 of zoveel 

eerder als mogelijk te 

informeren over de 

mogelijkheden om in NH één 

of meerdere pilots uit te 

voeren. 

het overleg met EZ met het verzoek 

om (een deel van) de door EZ 

gereserveerde middelen aan te 

wenden voor een pilot in Noord-

Holland. 

 

29-04-2016  Conform de motie is 

met o.a. de agrarische collectieven, 

Landschap Noord-Holland en 

Vogelbescherming overleg gevoerd. 

Van diverse partijen zijn voorstellen 

voor pilots ontvangen en de 

uitwerking vindt thans plaats. Ook 

wordt overleg met het ministerie 

gevoerd. Het Rijk heeft voor de 

komende 3 jaar jaarlijks € 

500.000,- gereserveerd voor pilots 

weidevogels. Deze middelen zijn 

niet op korte termijn beschikbaar.  

EZ is voornemens de genoemde 

bedragen niet te versnipperen maar 

beschikbaar te stellen voor 

substantiële innovatieve projecten 

gericht op behoud van weidevogels 

in het agrarisch gebied. De criteria 

waaraan de pilots moeten voldoen 

zijn nog niet geformuleerd. 

Sleutelwoorden zijn: innovatie op 

het boerenbedrijf,  betrekken van 

ketenpartners en systeeminnovatie. 

De besteding van de middelen 

wordt door het ministerie van EZ 

gekoppeld aan het nog op te stellen 

“plan van aanpak weidevogels” dat 

de staatssecretaris heeft 

aangekondigd. De provincie Noord-

Holland is vertegenwoordigd in een 

ambtelijke  werkgroep van 

economische zaken die verbonden 

is aan het op te stellen plan van 

aanpak. Gezien de brede opzet (een 

landelijke aanpak met meerdere 
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sporen) zal een plan van aanpak 

vermoedelijk niet voor eind 2016 

gereed zijn. 

 

11-02-2016  PS zullen in maart 

worden geïnformeerd over de 

voortgang. Weidevogels krijgen ook 

aandacht in het werkbezoek voor 

de commissie NLM dat nu ambtelijk 

wordt voorbereid en in april of in 

mei 2016 zal plaatsvinden (bezoek 

naar aanleiding van een verzoek 

van PS tijdens de 

commissievergadering van 

december 2016: bezoek aan een 

agrarisch collectief. Dit bezoek 

wordt gecombineerd met andere 

actuele onderwerpen uit het 

(agrarisch) natuurbeheer). 

459 M72/PS16-11-

2015 

Waarborgen 

democratische 

controle 

Waddenfonds. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het collega van 

GS om: 

in de Gemeenschappelijke 

Regeling PS de mogelijkheid 

te bieden het AB van het 

Waddenfonds op te roepen 

om een nieuw 

Uitvoeringskader op te stellen 

en deze aan PS voor te leggen 

ter vaststelling. 

PvdD Loggen, C.  30-11-2015  Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: "Mevrouw 

VERMAAS (PvdD): 

Voorzitter, u hebt een 

vooruitziende blik. Als u 

zegt, wij gaan het over 

twee jaar evalueren, dan 

gaan wij opnieuw kijken of 

dit de juiste werkwijze is 

en of de democratische 

controle goed is geborgd, 

dan wil ik inderdaad deze 

motie voorlopig 

aanhouden. Ik zal even 

kijken hoe het zit met 

Friesland, want daar moet 

natuurlijk ook nog iets 

gebeuren. Maar als u die 

toezegging doet, wil ik 

voor nu de motie 

aanhouden." 
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458 M64/PS09-11-

2015 

Begroting; OV-

fietsvoorzieningen 

bij bushaltes. 

 

AANGEHOUDEN 

PS dragen het college op: 

* te onderzoeken welke 

busstations en haltes het 

meest kansrijk zijn voor 

realisatie van een OV-fiets 

voorziening; 

* met de Stadsregio 

Amsterdam in gesprek te 

gaan om te bezien of zij 

hierbij willen aanhaken. 

PvdA 

D66 

CDA 

Post, E.  30-11-2015  Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: 

"Gedeputeerde 

POST:....Waar ik wel goed 

mee uit de voeten zou 

kunnen, is om verder na te 

gaan naast het halte 

uitvoeringsprogramma dat 

wij al hebben gerealiseerd, 

welke faciliteiten men wel 

graag op bepaalde 

busknooppunten zou zien. 

Daarmee zou ik uit de 

voeten kunnen, maar een 

onderzoek dat zich 

toespitst op een enkel 

bedrijf, is geen handige 

route om op te gaan. Ik 

kan mij voorstellen dat wij 

hier nader van gedachten 

over wisselen in de 

commissie." 

456 M62/PS09-11-

2015 

Begroting; zeewier 

als energiebron. 

PS dragen het college op: 

* te onderzoeken welke 

mogelijkheden er vanuit 

Noord-Holland zijn voor 

zeewierteelt; 

* alles in het werk te stellen 

om de kennis beschikbaar te 

stellen, duurzame initiatieven 

te bundelen en lokale 

partnerschappen te 

organiseren; 

* deze vorm van duurzame 

energieproductie mee te 

nemen bij het opstellen van 

de beleidsagenda 

energietransitie. 

VVD 

D66 

Hoek van der, 

J. 

25-07-2016  ECN, NIOZ en IMARES 

zijn momenteel bezig om een 

gezamenlijk plan van aanpak 

biomassateelt op zee op te stellen. 

Begin juli verwachten wij concept 

plan van aanpak. Dat wordt begin 

juli eerst ambtelijk besproken. Het 

plan van aanpak zal voorlopig een 

processtuk zijn waarin 

verschillende stappen en fasen in 

het proces worden vastgesteld. Dat  

plan zien wij als een groei-

document: per fase kan sprake zijn 

van bijstelling en/of het vergroten 

van de kring van betrokkenen. 
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29-04-2016  Met ECN als 

belangrijke partner is een gesprek 

gevoerd over de kansen. Verdere 

verkenning met ook andere 

stakeholders op dit gebied volgt 

nog in de komende maanden. Wij 

verwachten dat de eerste ronde van 

verkenning voor de zomer afgerond 

is waarna samen met de betrokken 

partners eventueel gewerkt kan 

worden aan een plan/programma 

met daarin acties en activiteiten. 

Het onderwerp Biomassateelt op 

zee is opgenomen in de startnotitie 

Circulaire Economie. Deze wordt 

voor de zomer naar PS gestuurd. 

Daar waar er een link is met 

energietransitie, is deze 

opgenomen in de beleidsagenda 

energietransitie, die recent naar PS 

is gestuurd. 

 

11-02-2016  Op initiatief van en 

met ondersteuning van de Energy 

Board hebben ECN, IMARES, WUR en 

het NIOZ een Routekaart opgesteld 

voor biomassateelt op zee. 

Momenteel wordt die routekaart 

besproken met mogelijke partners, 

met als doel beschikbare kennis te 

mobiliseren, rollen te verdelen, en 

initiatieven verder te bundelen. Het 

lijkt erop dat biomassa op zee 

relevanter is voor de productie van 

hoogwaardige suikers en eiwitten 

dan als energiebron. Naast de 

Beleidsagenda Energietransitie zal 

de Startnotitie circulaire economie 

dan ook hierop ingaan. Deze wordt 

in april aan u voorgelegd. 
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453 M43/PS09-11-

2015 

Begroting; 

ontwikkeling light 

railnet. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het college: 

in samenwerking met de 

Stadsregio Amsterdam (SRA, 

straks Vervoersregio) en in 

verband van de 

Metropoolregio Amsterdam 

(MRA) het overleg aan te gaan 

over de ontwikkeling van een 

lightrailnet en daarover te 

rapporteren aan Provinciale 

Staten. 

SP   30-11-2015  Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: "Mevrouw 

ALBERTS (SP): ....Motie 43 

zullen wij aanhouden en 

mogelijkerwijs op 

terugkomen als de 

discussie over de 

verrailing niet goed loopt." 

 

451 M39/PS09-11-

2015 

Motie Vreemd a/d 

Orde; Strategische 

Agenda. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het college van 

GS om: 

* de bereidheid uit te spreken 

de Staten te ondersteunen bij 

het invullen van haar 

Strategische Agenda; 

* deze bereidheid concreet te 

maken door voor het einde 

van het jaar een nadere 

tijdsplanning te geven voor 

de onderwerpen op de 

Strategische Statenagenda 

waarvoor die nog niet 

duidelijk is. 

ONH 

GroenLinks 

CU-SGP 

Alle 

gedeputeerde

n 

 30-11-2015  Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: 

"Gedeputeerde POST: 

Voorzitter, volgens mij 

heb ik zojuist aangegeven 

dat daar waar u input van 

ons verwacht, wij met alle 

plezier bereid zijn om aan 

te geven wanneer u die 

input redelijkerwijs van 

ons kunt verwachten, 

zodat u een planning kunt 

maken voor uw agenda. 

Als het gaat om iets wel of 

niet te agenderen, dat is 

aan de Staten." 

446 M27/PS29-06-

2015 

Actieplan Geluid; 

groene 

geluidsschermen 

PS verzoeken het college  van 

GS om: 

* op meerdere locaties waar 

de hinder hoger is dan 60 dB 

proefprojecten te starten met 

groene  geluidsschermen van 

onder andere bamboe en 

kokosvezels. 

SP 

PvdD 

ONH 

GroenLinks 

50PLUS 

Talsma, T. 25-07-2016  De motie is 

uitgevoerd. PS worden hier nog 

voor het zomerreces per brief over 

geïnformeerd. Voorgesteld wordt 

de motie als afgedaan te 

beschouwen. 

 

07-07-2016  Uit GS-besluitenlijst 

d.d. 05-07-2016: Het college 

besluit: 

1. PS door middel van brief te 

informeren over de wijze waarop 

wij uitvoering hebben gegeven aan 

07-07-2016  De 

betreffende brief zal op 19 

september op de B-agenda 

van NLM worden 

besproken. 
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Motie 27/2015 (d.d. 29 juni 2015); 

2. PS voor te stellen de motie als 

afgedaan te beschouwen. 

 

19-11-2015  Voorgesteld wordt de 

motie te koppelen aan het 

innovatieplan geluid reducerende 

maatregelen. Hierin zijn innovatieve 

maatregelen opgenomen die 

toegepast kunnen worden op geluid 

belaste locaties van meer dan 60 

dB. Uitbreiding van de proef met 

bamboeschermen is echter niet 

mogelijk. De enige locatie is 

onlangs aangeplant en het duurt 

enkele jaren voordat het resultaat 

daarvan bekend is. 

441 M11/PS 26-05-

2015 

Coalitieakkoord; 

CETA en TTIP 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het College van 

GS: 

* in interprovinciaal verband, 

in Brussel en Den Haag de 

mening van Provinciale Staten 

over CETA en TTIP uit te 

dragen; 

* in interprovinciaal (IPO) 

verband de dialoog aan te 

gaan met andere provincies 

die zich zorgen maken over 

de gevolgen van CETA en 

TTIP. 

SP 

PvdD 

Bond, J. 15-10-2015  Uit besluitenlijst GS 

13-10-2015: Het college besluit: 

1. Provinciale Staten te informeren 

over het vervolg van de 

aangehouden motie betreffende het 

Transatlantic Trade and Investment 

Partnership (TTIP) door middel van 

bijgaande brief; 

2. De gedeputeerde te machtigen 

voor redactionele aanpassingen. 

 

15-10-2015  In GS van 13 

oktober 2015 is besloten 

Provinciale Staten te 

informeren over het 

vervolg 

van de aangehouden 

motie betreffende het 

Transatlantic Trade and 

Investment Partnership 

(TTIP). Brief is behandeld 

in de EEB vergadering van 

23 november 2015. 

Partij voor de Dieren 

beraadt zich over het 

vervolg. 

 

28-08-2015  Na 

bespreking in IPO op 

agenda commissie om 

verder te bespreken. De 

toezegging zal worden 

opgenomen op de LTA van 

de commissie EEB. 

 

12-06-2015  Uit notulen 
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PS 26-05-2015; reden 

aanhouden 

motie:Mevrouw ALBERTS 

(SP): "Ik heb geen behoefte 

aan een tweede termijn, 

maar wel een reactie op de 

motie. De toezegging van 

mevrouw Post over het 

aankaarten in IPO-verband 

enzovoorts, vinden wij 

goed om te horen, want 

dat is eigenlijk ook de 

bedoeling geweest van de 

motie. Wij kunnen hem in 

stemming brengen, maar 

u verzoekt hem aan te 

houden. Die uitgestoken 

hand nemen wij aan." 

440 M10/PS 26-05-

2015 

Motie Vreemd a/d 

Orde; museale 

status Huis van 

Hilde 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoekt het college: 

te onderzoeken of het Huis 

van Hilde de museale status 

kan krijgen. 

PVV Van der Hoek, 

J. 

 30-08-2016  GS hebben op 

14 juli 2016 aan PS 

geschreven:  

1. Te verklaren dat Huis 

van Hilde, 

archeologiecentrum 

Noord-Holland, museale 

taken uitvoert, volgens de 

definitie van de 

International Council of 

Museums (ICOM); 

2. Huis van Hilde aan te 

melden bij het 

Museumregister 

Nederland en (na opname 

in het register) lid te 

maken van de 

Museumvereniging, 

waardoor acceptatie van 

de Museumkaart mogelijk 

is. 

Voorstel: aangehouden 

motie van de lijst 

afvoeren. 
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02-03-2016  Mededeling 

hr. Van der Hoek in 

commissie EEB van 

15/2/16: . GS zal op korte 

termijn een besluit nemen 

over de uitkomsten van 

het onderzoek en of de 

procedure voor de 

museumregistratie zal 

worden opgestart. Als dit 

besloten wordt dan zal PS 

ook een tijdspad 

ontvangen.  

 

03-02-2016  Nav vraag 

mw. Bezaan naar stand 

van zaken in cie EEB 18-1-

2016 wordt gemeld dat de 

nieuwe gedeputeerde hier 

op terugkomt. 

 

12-06-2015  Uit notulen 

PS 26-05-2015; reden 

aanhouden motie: 

Gedeputeerde De Vries: "Ik 

wil het volgende met u 

afspreken. Op het moment 

dat sprake is van witte 

rook – en dat zal eind 

november, december het 

geval zijn – dan wil ik daar 

graag in de commissie op 

terugkomen en kan ik u 

melden in hoeverre het 

mogelijk is de 

Museumregistratie te 

plegen en daarmee het 

gebruik van de 

Museumjaarkaart en 

dergelijke toe te passen." 
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433 M74/PS15-12-

2014 

Milieubeleidsplan; 

milieu dialoog. 

PS roepen het college op: 

* een Noord-Hollandse 

milieudialoog te creëren, 

waarin op regelmatige basis 

overleg plaatsvindt met onder 

meer bedrijfsleven, 

werkgeversorganisaties, 

andere overheden en 

maatschappelijke 

(milieu)organisaties; 

* in deze dialoog te spreken 

over milieukwesties, zoals 

geur, geluid en fijnstof met 

als doel het  milieu in Noord-

Holland gezamenlijk te 

verbeteren en daarvoor 

maatregelen te ontwikkelen. 

VVD 

D66 

CDA 

Talsma, T. 02-09-2016  Uit besluitenlijst GS 

d.d. 23-08-2016:Het college besluit: 

1. PS door middel van brief te 

informeren over de uitvoering van 

motie 74/PS 15-12-14 over de 

milieudialoog; 

2. PS voor te stellen om de motie 

als afgedaan te beschouwen. 

 

25-07-2016  op 26 april heeft de 

Milieudialoog IJmond 

plaatsgevonden. Er wordt een 

nieuwe bijeenkomst ingepland voor 

oktober/november. Voor 11 juli 

staat er een Milieudialoog 

Westpoort gepland. Tijdens deze 

Milieudialoog staat het thema 

‘energie in de industrie’ centraal. 

 

29-04-2016  Begin dit jaar is de 

Milieudialoog Westpoort van start 

gegaan (naast de Milieudialoog 

IJmond die al langer loopt). Het 

voorstel is de motie hiermee als 

afgedaan te beschouwen. 

 

11-02-2016  Er heeft 3 november jl. 

een ‘kleine’ Milieudialoog plaats 

gevonden over de inrichting van het 

meetnet. Voor 27-01-2016 staat 

een inventariserende bijeenkomst 

in het kader van de Milieudialoog 

Westpoort gepland met 

vertegenwoordigers van het 

bedrijfsleven. Op dit moment 

vinden de voorbereidingen plaats 

voor een milieudialoog IJmond in 

maart 2016. 

 

20-08-2015  De verkenning is 

uitgebreid naar enkele delen van 

Zaanstad die langs het 

02-09-2016  brief komt in 

cie NLM van 19-9-2016. 

 

09-06-2016  Er volgt nog 

een brief vanuit GS. 

 

12-05-2016  Voorstel 

Presidium volgt nog. 
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Noordzeekanaal liggen. Verder 

geen wijzigingen ten opzichte van 

23-4-2015. 

 

23-04-2015  Er vindt een 

verkenning plaats voor het 

opstarten van een milieudialoog 

rond industrieterrein Westpoort. De 

provincie bespreekt met de 

relevante stakeholders de noodzaak 

om met elkaar in gesprek te gaan 

over milieukwesties en de 

bijbehorende ambitie. De opzet van 

de milieudialoog Westpoort wordt 

momenteel uitgewerkt en zal met 

de betrokken bestuurders worden 

afgestemd. 

 

06-02-2015  GS zetten de 

Milieudialoog IJmond voort. Verder 

verkennen GS in het eerste kwartaal 

van 2015 voor één andere regio of 

er eenzelfde ambitie en gedeelde 

noodzaak bestaat om via een 

dialoog met elkaar aan de slag te 

gaan. In de loop van 2015 kan ook 

in andere regio’s een verkenning 

worden uitgevoerd. 

428 M61/PS12-15-

2014 

Motie Vreemd a/d 

Orde; 

Natuurbeheer 

Vafamil terrein 

PS verzoeken het College van 

Gedeputeerde Staten: 

op korte termijn de 

mogelijkheid te onderzoeken 

en uit te voeren opdat het 

Vafamil-terrein aan de 

Zeeweg in beheer komt bij 

een grote natuurbeheerder 

uit het Nationaal Park Zuid-

Kennemerland. 

PvdD 

PvdA 

D66 

50PLUS 

Post, E. 25-07-2016  Er is nog geen 

verandering t.o.v. 29-04-2016. 

 

29-04-2016  stand van zaken is dat 

PWN en RVB over de details van de 

verkooptransactie onderhandelen 

en dat inmiddels milieukundig 

onderzoek heeft plaatsgevonden. 

Verwachting is dat dit zal leiden tot 

een verkoop aan PWN. Zodra die 

verkoop een feit is zullen 

Provinciale Staten worden 

geïnformeerd. 

 

17-02-2015  In commissie 

R&M van 12 januari 2015 

is naar de stand van zaken 

gevraagd en het 

gedeputeerde Bond 

aangegeven dat de motie 

onder portefeuille 

grondzaken van 

gedeputeerde Post valt en 

dat er bij RVOB een maand 

uitstel is gevraagd om de 

motie uit te voeren. 
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11-02-2016  In overleg met het RVB 

en de naastgelegen 

natuurbeheerders is gekeken op 

welke wijze aan de motie uitvoering 

kan worden gegeven. Als resultaat 

daarvan is het RVB op dit moment 

in gesprek met PWN als meest 

passende partij over de verkoop 

van het terrein aan PWN. Dit zou 

invulling geven aan de motie die PS 

hebben aangenomen. Mocht deze 

verkoop uiteindelijk niet doorgaan 

dan zullen wij opnieuw in overleg 

treden met het RVB over het 

vervolg. 

 

19-11-2015  Het RVB heeft de 

aanliggende eigenaren 

(Natuurmonumenten en PWN) en de 

gebruiker van het terrein (de 

Stichting Zeeweg 71) in de 

gelegenheid gesteld om een 

gezamenlijke aanbieding te doen. 

 

20-08-2015  Inmiddels heeft een 

ambtelijk gesprek plaatsgevonden 

met het RVB over de 

verkoopprocedure. Het is 

onduidelijk in hoeverre het RVB een 

voorkeurspositie moet en kan 

geven aan de gebruikers en 

naastgelegen eigenaren bij de 

verkoop van het terrein. Het RVB 

zoekt dit uit en zal de provincie 

informeren over de uitkomsten 

alvorens verdere stappen worden 

ondernomen. 

 

01-05-2015  Uit Notulen PS 02-03-

2015, op vraag fractie PvdD naar 

stand van zaken: 

Gedeputeerde Post: Er hebben 
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gesprekken plaatsgevonden tussen 

Rijksvastgoed en het 

Ontwikkelingsbedrijf en een grote 

natuur beherende organisatie. Het 

RVOB onderzoekt de mogelijkheden 

om onderhands aan deze 

organisatie te verkopen en ons is 

toegezegd dat het RVOB ons 

hiervan op de hoogte houdt en met 

ons in gesprek gaat mocht een 

verkoop onverhoopt niet tot stand 

komen. Dat is op dit moment de 

stand van zaken.  

 

06-02-2015  Motie is in 

behandeling genomen; er vindt 

overleg plaats met het Rijk. 

Wanneer dit overleg tot 

duidelijkheid leidt, worden PS 

geïnformeerd. 

427 M60/PS15-12-

2014 

Motie Vreemd a/d 

Orde; 

businesscase 

Pallas 

PS verzoeken Gedeputeerde 

Staten: 

* Provinciale Staten 

voorafgaand aan het besluit 

over het vrijgeven van een 

volgende tranche een ge-

update businesscase voor te 

leggen, met een overzicht 

van geïnteresseerde private 

partijen  die bereid zijn om in 

te stappen. 

PvdA 

D66 

Bond, J. 25-07-2016  De eerstvolgende 

momenten dat PS betrokken 

worden in 2016 hebben betrekking 

op het Jaarplan 2017. 

 

11-02-2016  Tijdens de bespreking 

in de cie EEB op 14 december 2015 

zijn (nieuwe) afspraken gemaakt 

voor het informeren en betrekken 

van PS bij besluitvorming omtrent 

Pallas. De eerstvolgende momenten 

dat PS betrokken worden bij Pallas 

hebben in 2016 in elk geval 

betrekking op het Jaarplan 2016 en 

op de betaling van het tweede deel 

van de tweede tranche t.b.v. de 

activiteiten in 2017. In 2017 zullen 

PS betrokken worden bij het go/no-

go besluit over de derde tranche. 

 

19-11-2015  Op 5 oktober 2015 is 

de commissie EEB (in besloten deel) 

06-01-2016  Commissie 

EEB is op 14 december 

2015 geconsulteerd over 

de uitbetaling van de 

tweede tranche. 

Toegezegd is dat PS van 

elke stap op de hoogte 

worden gehouden. 

 

28-07-2015  Behandeling 

in commissie EEB van 5 

oktober 2015 heeft in 

besloten vergadering 

plaatsgevonden. 
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geconsulteerd over het 

voorgenomen besluit van GS over 

de ingediende businesscase. 

 

15-10-2015  Consultatie van de 

commissie EEB heeft 

plaatsgevonden op 5 oktober 2015 

 

20-08-2015  De aanvraag voor de 

volgende tranche wordt verwacht 

rond de zomer van 2015. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  De externe partijen 

zijn over deze motie geïnformeerd. 

Deze motie kan pas bij de volgende 

tranche worden afgehandeld. 

424 M54/PS10-11-

2014 

Begroting 2015; 

financiering 

natuur- en 

landschapsbeheer 

Noord-Holland. 

PS verzoeken GS: 

* LNH  en andere 

terreinbeheerders de 

mogelijkheid te geven om 

hun specifieke 

omstandigheden voor hogere 

kosten voor natuurbeheer 

nader te onderbouwen; 

* te monitoren of de nieuwe 

doelsubsidies voor de 

terreinbeheerders (en in het 

bijzonder voor LNH) 

toereikend zijn voor het 

uitvoeren van de provinciale 

taken voor ontwikkeling en 

beheer van natuur; 

* hierover halfjaarlijks verslag 

uit te brengen aan PS, de 

eerste keer in juni 2015. 

PvdA 

D66 

Talsma, T. 25-07-2016  De onderzoeken zijn 

afgerond. Aan PS wordt 

gerapporteerd in juli of direct na 

zomerreces 2016. 

 

07-07-2016  Uit GS-besluitenlijst 

d.d. 5 juli jl.: 

Het college besluit: 

1. PS in kennis te stellen van de 

onderzoeken van specifieke 

omstandigheden voor hogere 

kosten voor natuurbeheer en de 

wijze waarop de doelen, de tarieven 

en de opbouw van de  

standaardkostprijzen worden 

geëvalueerd, waar per motie 

M54/2014 om is verzocht; 

2. PS voor te stellen om motie 

M54/2014 hiermee als afgedaan te 

beschouwen; 

3. het beschikbaar gestelde budget 

voor ‘Beheervergoeding SNL: 

Bijzondere versnipperde gebieden 

en vaartoeslag voor landbouwers’ 
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van € 760.000,- 

a. te besteden aan een vaartoeslag 

voor het uitrijden van ruige mest op 

vaarland door agrarische 

natuurbeheerders en daartoe € 

51.639,- in 2016 en jaarlijks € 

47.959,- in de periode 2017-2019 

op de Lijst Subsidies buiten 

uitvoeringsregeling te plaatsen voor 

dit doel, voor de betreffende leden 

van het agrarisch collectief Water, 

Land en Dijken; 

b. voor het restant budget van € 

564.484,- te besteden aan 

projecturen en bijkomende kosten 

van natuur beherende organisaties, 

door middel van een op te stellen 

subsidieregeling. 

 

29-04-2016  De provincie heeft de 

aantallen en omvang van de 

versnipperde gebieden 

geïnventariseerd. Landschap Noord-

Holland heeft informatie over een 

aantal specifieke terreinen 

aangeleverd, waarover binnenkort 

nader overleg met LNH plaats vindt. 

Daarna gaat aan PS worden 

gerapporteerd. 

 

11-02-2016  Onderzoek is gaande. 

PS worden na afloop van het 

onderzoek, voorjaar 2016, nader 

geïnformeerd. 

 

19-11-2015  Er is een 

onderzoeksvraag uitgezet om 

inzicht te krijgen in aantal en 

omvang van versnipperde terreinen. 

PS worden na afloop van het 

onderzoek, voorjaar 2016, nader 

geïnformeerd. 
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20-08-2015  Er zijn zes reacties van 

de terreinbeheerders ontvangen. GS 

zullen hierop reageren. PS wordt dit 

najaar nader geïnformeerd. 

 

23-04-2015  De terreinbeheerders 

is per brief gevraagd te reflecteren 

op de vraag die in de motie is 

gesteld. Reactie wordt dit voorjaar 

verwacht, waarna met de 

terreinbeheerders gesproken zal 

worden over hun reacties. Voorzien 

wordt dat PS medio 2015 kunnen 

worden geïnformeerd. 

 

06-02-2015  Motie is in 

behandeling genomen; komende 

maanden zullen de 

terreinbeheerders worden 

benaderd. Voorzien wordt dat PS 

medio 2015 kunnen worden 

geïnformeerd. 

410 M13/PS12-05-

2014 

Motie Vreemd a/d 

Orde; 

Luwtemaatregelen 

Hoornse Hop. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het College van 

Gedeputeerde Staten: 

om als voorwaarde aan het 

beschikbaar stellen van het 

budget toe te voegen dat er 

nadere afspraken dienen te 

worden gemaakt ten aanzien 

van de vergunningverlening 

voor maaien, beheer en 

kosten van maaien, zodat de 

toegankelijkheid van de 

haven van Hoorn en 

bevaarbaarheid van de 

recreatieve routes nabij 

Hoorn geborgd blijven. 

VVD 

PvdA 

CDA 

Loggen, C.  05-09-2016 deze 

aangehouden motie is 

doorgeschoven naar de 

volgende commissie van 

september.  

 

12-05-2016  deze 

aangehouden motie wordt 

aan de orde gesteld in cie 

RWW 13-06-2016 

 

28-01-2016  Voorstel 

Presidium volgt nog. 

 

13-10-2015  IN RWW d.d. 

12 10 2015 is besloten de 

motie nog open te laten 

staan; 

commissievergadering 29-
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10-2015 wordt hier op 

terug gekomen. 

 

05-10-2015  Actualisatie 

wordt gevraagd in cie 

RWW van 12-10-2015. 

 

15-10-2014  Zie brief op c-

agenda WEB 1 september 

2014. Op initiatief 

provincie zijn en worden 

er gesprekken gevoerd 

met betrokken partijen 

(gemeenten, 

Rijkswaterstaat, Ministerie 

l&M, recreatieschap en 

coöperatie Gastvrije 

Randmeren en de 

watersportsector) om de 

mogelijkheden te 

verkennen voor de 

organisatie en financiering 

van het maaibeheer van 

waterplanten in de 

Hoornse Hop. Uit deze 

verkenning moet blijken of 

maaien haalbaar is qua 

kosten, financiering en 

organisatievorm en of 

daar zo mogelijk 

afspraken uit kunnen 

volgen voor het maaien 

van waterplanten in de 

Hoornse Hop. Na de 

zomer zal u geïnformeerd 

worden over de resultaten 

van de verkenning. 

In de cie WEB van 

27/10/14 heeft mw. 

Geldhof het volgende 

meegedeeld: zij geeft een 

update over de 
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waterplantenaanpak in de 

randmeren en de Hoornse 

Hop. Deze zomer is in de 

randmeren een nieuwe 

aanpak gevolgd. De 

gemeenten hebben in 

samenwerking met een 

aantal organisaties 

succesvol een groter 

oppervlak gemaaid. Deze 

proef krijgt volgend jaar 

een uitgebreider vervolg. 

Maaien kan een oplossing 

zijn voor overlast door 

waterplanten. Er is een 

ambtelijke werkgroep van 

de kustgemeenten, 

recreatieschappen, 

recreatiepartijen, 

Rijkswaterstaat en de 

provincies aan de slag om 

waterplantenoverlast 

gezamenlijk aan te 

pakken. Dit vraagt geld en 

inzet. Eind 2014 is 

duidelijk of en hoe 

partijen willen bijdragen 

aan deze oplossing. op 22 

mei 2015 hebben GS een 

brief aan PS gestuurd over 

het uitstel van de 

planuitwerking en van de 

luwtemaatregelen Hoornse 

Hop. 

 

15-05-2014  Het 

gevraagde is voor GS ook 

een belangrijke 

voorwaarde. Wordt 

behandeld in een 

paralleltraject waarbij de 

provincie een stevige 
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regierol heeft.  Die ruimte 

wordt de gedeputeerde 

gegeven. Graag over een 

half jaar resultaten in 

commissie melden. 

394 M2-24/11-11-

13 

Begroting 2014; 

gebiedsontwikkeli

ng 

Haarlemmermeer-

west. 

PS roept GS op: 

Bij het Rijk er op aan te 

dringen dat er zo snel 

mogelijk duidelijkheid wordt 

verschaft over de SMASH 

opdat de provincie samen 

met de partners de kaders 

voor de ontwikkeling 

duidelijk kan maken en de 

gemeente de ontwikkeling 

Haarlemmermeer-west kan 

vervolgen. 

PvdA 

D66 

CDA 

Geldhof, J. 25-07-2016  In cie RWW d.d. 30 mei 

is cie gevraagd of met mededeling 

GS de motie kan worden afgedaan. 

 

29-04-2016  GS zullen PS actief 

informeren en daarmee stelt GS 

voor deze motie als afgedaan te 

beschouwen. 

 

19-11-2015  Wij zijn nog in gesprek 

met het Rijk en de staatssecretaris 

moet nog steeds een beslissing 

nemen over SMASH. De situatie is 

ongewijzigd. 

 

14-08-2014  Geen wijzigingen, PS 

voorstellen deze motie als afgedaan 

te beschouwen. 

 

17-04-2014  Het college van B&W 

van Haarlemmermeer heeft op 1 

april jl een nieuw Uitvoeringsplan 

voor de Haarlemmermeer West 

vastgesteld. Een nieuw 

ontwikkelingsbeeld voor de 

voormalige westflank, inclusief de 

woningbouw,  maakt daar 

onderdeel van uit. Een bijzondere 

randvoorwaarde waar we in dit 

gebied mee te maken hebben is de 

luchthaven Schiphol. Formeel liggen 

de woningbouwontwikkelingen die 

voorzien zijn buiten de 

zogenaamde 20Ke-contour. Dit 

betekent dat de luchtvaart voor het 

voorgestelde ontwikkelingsbeeld 

geen enkele ruimtelijke beperking 

09-06-2016  Het 

afdoeningsvoorstel van GS 

zal in september worden 

behandeld in cie RWW. 

 

02-05-2016  In cie RWW 

d.d. 30 mei zal cie worden 

gevraagd of met 

mededeling GS de motie 

kan wordne afgedaan. 

 

05-10-2015  Verzoeken 

om update door GS. 

 

16-12-2014  PS 15-12-

2014: op verzoek van 

fractie D66 blijft motie 

nog staan omdat er nog 

geen beslissing over 

SMASH is genomen door 

de minister en er nog een 

rapportage over in de Cie 

R&M is toegezegd. 

 

20-11-2014  Presidium 17-

11-2014: deze motie 

wordt afgedaan na 

vaststelling in PS van 15-

12-2014. 

 

07-10-2014  Op 6-10-14: 

besproken in cie R&M, 

motie kan worden 

afgedaan. 

 

21-08-2014  Voorstel voor 

afdoen moet nog in de 
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oplegt. Ook in de toekomst lijkt de 

luchtvaart geen beperkende 

effecten te hebben op 

Haarlemmermeer-west. Het 

Uitvoeringsplan zal nu door de 

gemeenteraad moeten worden 

bekrachtigd waarna het aan de 

provincie zal worden aangeboden 

met het verzoek voor de uitvoering 

de bij de provincie neergelegde 

Nota ruimte-middelen beschikbaar 

te stellen.  

 

13-02-2014   In behandeling. 

 

commissie R&M besproken 

worden. 

 

21-08-2014  Voorstel 

Presidium volgt nog. 

 

 


